

Title (en)  
House.

Title (de)  
Haus.

Title (fr)  
Maison.

Publication  
**EP 0420257 A1 19910403 (DE)**

Application  
**EP 90118616 A 19900927**

Priority  
AT 225489 A 19890928

Abstract (en)

House with at least one front lower room (10, 12; 110,112) and with at least one rear upper room (14, 16), whose ceiling (18, 20) runs at least close to the level of a roof section (22, 24) of the house (2, 4, 6, 8), characterised in that the rear upper room (14, 16) exhibits at least one upper light inlet (26, 28), through which daylight can enter, and that between the rear upper room (14, 16) and the front lower room (10, 12; 110, 112) at least one light inlet (30, 32, 34) is located, through which daylight can enter from the rear upper room (14, 16) into the front lower room (10, 12; 110, 112).  
<IMAGE>

Abstract (de)

Haus mit wenigstens einem vorderen unteren Raum (10, 12; 110, 112) und mit wenigstens einem hinteren oberen Raum (14, 16), dessen Decke (18, 20) zumindest annähernd in Höhe eines Dachabschnitts (22, 24) des Hauses (2, 4, 6, 8) verläuft, dadurch gekennzeichnet, daß der hintere obere Raum (14, 16) wenigstens einen oberen Lichteinlaß (26, 28) aufweist, durch den Tageslicht in ihn eintreten kann, und daß sich zwischen dem hinteren oberen Raum (14, 16) und dem vorderen unteren Raum (10, 12; 110, 112) wenigstens ein Lichtdurchlaß (30, 32, 34) befindet, durch den das Tageslicht aus dem hinteren oberen (14, 16) Raum in den vorderen unteren Raum (10, 12; 110, 112) eintreten kann.

IPC 1-7  
**E04H 1/02**

IPC 8 full level  
**E04H 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 1/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2438723 A1 19800509 - TROUSSEAU LEON PIERRE
- [Y] GB 149441 A 19200813 - WILLIAM ERNEST SANDERS

Cited by  
FR2771122A1; CN106760636A; DE10115035A1; DE10115035C2; DE10115035B9

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0420257 A1 19910403; EP 0420257 B1 19930630**; AT E91166 T1 19930715; DE 59001887 D1 19930805

DOCDB simple family (application)  
**EP 90118616 A 19900927**; AT 90118616 T 19900927; DE 59001887 T 19900927